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PROTOKÓŁ NR 32/2005 

z posiedzenia Komisji Gospodarki 

w dniu 24 czerwca 2005 r. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12.00 i trwało do godz. 15.30. W posiedzeniu wzięło 

udział 5 członków Komisji (lista obecności – zał. nr 1), a także Starosta E. De La Torre, 

Wicestarosta J. Ruciński,  Główna Księgowa J. Niwa Sekretarz Powiatu J. Herwart. 

Posiedzenie otworzyła i obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji A. Zielińska. Porządek 

obrad 31 posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie. Głównym punktem posiedzenia 

było zajęcie stanowiska przez radnych w sprawie projektów uchwał na XXV sesję Rady 

Powiatu w Gryfinie. 

 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu między sesjami. 

Radny K. Ziętek powiedział, że w części sprawozdania można przeczytać, że Zarząd 

zapoznał się z pismem Radcy Prawnego dot. realizacji umowy, z Bemo Motors Sp. z o.o.  

z siedzibą w Poznaniu. Radny poprosił o rozwinięcie tematu. 

Wicestarosta J. Ruciński odpowiedział, że problem polega na tym, że Bemo Motors spóźnił 

się parę dni z terminem wynikającym z umowy i z przetargu. Z tego tytułu powstały 

należności w postaci naliczonych odsetek w kwocie ok. 40 000 zł. Oczywiście w przypadku, 

kiedy ktoś ma wydawać pieniądze to się zaraz próbuje bronić i kłócić. Firma została wezwana 

do wpłaty tejże kwoty jako kwoty nam należnej. Firma zgodziła się z tym, ponieważ to był 

jeden z warunków oferty do przetargu, że termin jest najistotniejszy, ponieważ uciekały nam 

pieniądze pomocowe. Natomiast firma nie chcąc płacić tych pieniędzy wystąpiła z propozycją 

pierwszą taką żeby zaliczyć ich wierzytelność w poczet obsługi serwisowej, dlatego  

że samochody będą serwisowane tam gdzie zostały zakupione. W tej sytuacji powstał dylemat 

czy wolno nam zawrzeć taką umowę – zrobić rekompensatę bezgotówkową. Ta sprawa jest 

jeszcze niewyjaśniona, ponieważ Zarząd na taką propozycję się nie zgodził. 

Radny H. Kaczmar powiedział, że jest taki zapis, że Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek 

Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie zmiany układu wykonawczego do budżetu. Radny 

poprosił o rozszerzenie tego zapisu. 

Wicestarosta J. Ruciński odpowiedział, że gminy dają propozycje, jakie zadania chcą 

realizować wspólnie z powiatem, ale powiat nie ma tylu pieniędzy, aby wszystkich zaspokoić. 

 



 2

Komisja Gospodarki przydzieliła jednogłośnie poszczególne kwoty na zadania  

w gminach powiatu gryfińskiego. (zał. nr 2). 

Po odbytej Sesji Rady Powiatu dnia 29 czerwca Radni spotkali się i ustalili wysokość kwot 

przeznaczonych z budżetu powiatu na realizację zadań w poszczególnych gminach Powiatu 

Gryfińskiego.(zał. nr 3). 

 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie o zmianie uchwały Nr XXVIII/349/2002 

Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 lutego 2002 r. w sprawie przekształcenia Zespołu 

Szkół Zawodowych w Gryfinie w Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gyfinie  

(druk nr 2/XXV); 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie o zmianie uchwały Nr XXVIII/332/2002 

Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 lutego 2002 r. w sprawie przekształcenia Zespołu 

Szkół Zawodowych im. ppor. Ryszarda Kuleszy w Chojnie w Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. ppor. Ryszarda Kuleszy w Chojnie (druk nr 3/XXV); 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie o zmianie uchwały Nr XXVIII/337/2002 

Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 lutego 2002 r. w sprawie przekształcenia Zespołu 

Szkół Rolniczych im. Osadników Wojskowych w Mieszkowicach w Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Osadników Wojskowych w Mieszkowicach (druk nr 

4/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przystąpienia powiatu 

gryfińskiego do projektu stypendialnego Działania 2.2 ZPORR wyrównywanie szans 

edukacyjnych poprzez programy stypendialne, finansowanego z EFS i budżetu 

państwa oraz przyjęcia regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na 

wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych 

umożliwiających uzyskanie świadectwa maturalnego w roku szkolnym 2005/2006 

prowadzonych przez powiat gryfiński (druk nr 5/XXV). 

          Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
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5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przystąpienia powiatu 

gryfińskiego do projektu stypendialnego Działania 2.2 ZPORR wyrównywanie szans 

edukacyjnych poprzez programy stypendialne, finansowanego z EFS i budżetu 

państwa oraz przyjęcia regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na 

wyrównywanie szans edukacyjnych dla studentów w roku akademickim 2005/2006, 

mających stałe zameldowanie na terenie powiatu gryfińskiego (druk nr 6/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia zmiany planu 

finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym  

i Kartograficznym na rok 2005 (druk nr 7/XXV). 

Wicestarosta J. Ruciński powiedział, że nastąpiła zmiana kwoty z 426 000 zł na 450 000  

Ta kwota jest niewystarczająca na zrealizowanie, jeśli chodzi o płace. Jest to forma 

przesunięcia pieniędzy z Powiatowego Funduszu do budżetu, bo powiat pieniędzy w budżecie 

na utrzymanie tych pracowników nie ma. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian planu przychodów  

i wydatków oraz zmian w zestawieniu przychodów i wydatków Powiatowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gryfinie na 2005 r. (druk nr 

8/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniająca uchwałę Nr XX/246/2004 

Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 15 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Gryfińskiego na 2005 r. (druk nr 9/XXV); 

Główna Księgowa J. Niwa powiedziała, że ta uchwała dot. najważniejszych zmian, 

ponieważ od 1 stycznia 2004 roku zmieniła się ustawa o finansach publicznych, która 

zlikwidowała środki specjalne. Planując budżet do 15 listopada ubiegłego roku  wprowadzone 

zostały jeszcze te środki specjalne. W związku z tym zmianie uległa w tej chwili kwota 

dotacji przekazywanej na podstawie porozumień na utrzymanie ulic oraz mamy zmiany  

dot. kwot dotacji przekazywanych dla innych powiatów na podstawie porozumień na 

utrzymanie dzieci w palcówkach opekuńczo-wychowawczych w związku z mniejszymi 

wydatkami niż to było planowane oraz zmniejszeniem planu dochodów i wydatków projektu 
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Powiat Gryfiński – Powiat Uckemark oaz wprowadzeniem załącznika nr 13 „Apetyt  

na Europę” – zadanie realizowane przez Powiatowy Urząd Pracy. Pani J. Niwa dodała,  

że PUP korzysta ze środków Funduszu Pracy, które są poza budżetem powiatu. Ze środków 

Funduszu Pracy są realizowane wszystkie programy dla bezrobotnych. Od tego roku jest tak, 

że środki Funduszu Pracy są wkładem własnym do projektu EFS. Środki EFS-u wcześniej nie 

były wprowadzane do budżetu powiatu. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 10/XXV).  

Główna Księgowa J. Niwa powiedziała, że ten projekt uchwały jest konsekwencją zmian  

w Powiatowym Funduszu Ochrony Środowiska a dotyczy to tych zadań, które realizuje 

Powiatowy Zarząd Dróg.  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 11/XXV). 

Główna Księgowa J. Niwa powiedziała, że projekt uchwały przewiduje wprowadzenie  

do budżetu dochodów z tytułu sprzedaży nieruchomości znajdujących się przy  

ul. B. Chrobrego 52 z przeznaczeniem ich na dotację dla Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej. W uchwale tej pokazujemy dochody z tej sprzedaży i jednocześnie 

dotację na pokrycie ujemnego wyniku finansowego SP ZOZ. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

11. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 12/XXV), 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

12. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 13/XXV). 

Główna Księgowa J. Niwa powiedziała, że w tej uchwale mamy do czynienie  

z przesunięciem środków z tytułu ubezpieczenia majątku. Opłacenie składek w planie budżetu 

było przypisane do wydatków Starostwa. W związku z tym, że to Starostwo realizuje  
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tą umowę, płacąc ubezpieczenie za swoje jednostki to następnie musi te pieniądze ściągnąć  

z tych jednostek na refundację planów w Starostwie. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

13. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 14/XXV).  

Główna Księgowa J. Niwa powiedziała, że uchwała ta dotyczy zmniejszenia ostatecznej 

kwoty subwencji oświatowej dla powiatu. Pani J. Niwa dodała, że szczegółowe wyliczenia  

i przesunięcia między rozdziałami są przedstawione w w/w projekcie uchwały.  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 15/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

15. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w budżetu Powiatu  

Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 16/XXV). 

Główna Księgowa J. Niwa powiedziała, że w związku z pozytywnym stanowiskiem Zarządu 

w sprawie wniosku przedłożonego przez Wydział Organizacji na zakup sprzętu 

komputerowego, przygotowaliśmy sfinansowanie tego wniosku. Polegałoby ono na tym, ·że 

zwiększamy wydatki budżetu o 75 000 złotych z przeznaczeniem na zakupy inwestycyjne, ale 

wydatki te byłyby pokryte wolnymi środkami uzyskanymi z roku ubiegłego jako wynik 

wykonania kasowego budżetu. 

Radny K. Ziętek zapytał czy jest jakiś sens wydawania tych pieniędzy na sprzęt 

komputerowy skoro można je pozyskać ze środków pomocowych. Radny dodał, że można 

poczekać rok czasu złożyć wniosek i dostać dofinansowanie. 

Wicestarosta J. Ruciński odpowiedział, że nikt nie daje gwarancji, że Starostwo dostanie 

pieniądze z programu unijnego. Wniosek został przygotowany jesteśmy na jakiejś tam 

pozycji, ale czy starczy tych pieniędzy to na dzień dzisiejszy nie wiadomo. 

Radny A. Szelążek powiedział, że kiedy jednak te pieniądze Starostwo z programu dostanie 

to może się okazać, że wydanie pieniędzy w tym momencie było niepotrzebne. 

Sekretarz J. Herwart odpowiedział, że tak nie będzie, ponieważ sprzęt, który był kupiony  

na początku pierwszej kadencji jest już tak zużyty, że nie można na nim pracować. J. Herwart 

dodał, że w tej chwili według raportu, który przygotowali informatycy jest do wymiany  
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39 komputerów w Starostwie, ponieważ nie nadają się do tego, co jest i powinno być na nich 

wykonywane. 

Komisja nie zajęła stanowiska do przedstawionego projektu uchwały. 

 

16. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 17/XXV).  

Główna Księgowa J. Niwa powiedziała, że wszystkie programy, które są realizowane  

dla bezrobotnych w Powiatowym Urzędzie Pracy są realizowane ze środków Unii 

Europejskiej. Wkładem własnym są środki pochodzące z Funduszu Pracy – jest to Fundusz 

Państwowy, którym dysponuje jednostka budżetowa powiatu tj. Urząd Pracy. Zarząd uznał, 

·że wszystkie umowy, pod którymi się podpisuje o pozyskanie środków pochodzących z UE – 

powinny znaleźć swoje odzwierciedlenie w budżecie powiatu i dlatego te środki zostają 

wprowadzone. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

17. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie 

z obowiązku przeprowadzenia przetargu na wynajem NZOZ „ORTOS” w Szczecinie 

gabinetu stomatologicznego w budynku stanowiącym własność Powiatu Gryfińskiego 

położonego w Chojnie, przy ul. Dworcowej 3 (druk nr 18/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

18. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustanowienia znaku graficznego 

– logo powiatu gryfińskiego (druk nr 19/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

19. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wprowadzenia zmian  

w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Gryfinie (druk nr 

20/XXV), 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

20. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany reprezentanta Powiatu 

Gryfińskiego do Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów Województwa 

Zachodniopomorskiego (druk nr 21/XXV), 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
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21. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Gryfinie za rok 2004 (druk nr 22/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

22. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Szpital Powiatowy w Gryfinie za rok 2004 (druk nr 23/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

23. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego za rok 2004 SPZOZ Zakładu Pielęgnacyjno – 

Opiekuńczego i Opiekuńczo – Leczniczego w Gryfinie (druk nr 24/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

24. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego SPZOZ Zakładu Psychiatrycznego Pielęgnacyjno – 

Opiekuńczego w Nowym Czarnowie za rok 2004  (druk nr 25/XXV). 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

V. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski. 

Radny H. Kaczmar zapytał czy takie jest rozporządzenie Zarządu, że tylko raz w roku 

wykonuje się koszenia poboczy dróg łączących miejscowości np. m. Moryń. 

Etatowy Członek Zarządu A. Nycz odpowiedział, że tylko środki determinują wykaszanie 

poboczy a nie rozporządzenia Zarządu. Pobocza są koszone i będą w miejscach szczególnie 

niebezpiecznych.  

Radny H. Kaczmar poprosił o zwrócenie się do Dyrektora PZD w sprawie wykoszenia 

pobocza na drodze w kierunku m. Chojna przez M. Mirowo. 

Przewodnicząca Komisji A. Zielińska powiedziała, że przy płatnościach bezpośrednich 

zaczynają żądać, aby to posiada rolnik było zgodne z tym co jest ujęte w planach 

geodezyjnych. Problem polega w tym, że trzeba zgłosić do Starostwa Powiatowego 

niezgodność występującą pomiędzy tym co jest w „terenie”, a tym co jest w planach 

geodezyjnych.  
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Wicestarosta J. Ruciński podkreślił, że każdorazowa zmiana użytkowania gruntu musi być 

zgłoszona do Starostwa Powiatowego. Są określone koszty, które pokrywa użytkownik 

gruntu.   

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

         Przewodnicząca Komisji 
Protokołowała: 

Agnieszka Małyszko         Aleksandra Zielińska 

 

 


